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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 15-11-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes en Patty 
Schurink, Peter van Berlo.  

Adviseurs: Hay Engels, Hay Mulders, Mariet Roelofs  
Gasten: - 

Afwezig m.k.: Luuk Haegens 
Afwezig z.k.: Ellen Jacobs  
Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Speeltoestel schoolplein Navragen Marco 15-11-2023 v 

2 Fietspad Hoebertweg Navragen Lisa 15-11-2023 v 

3 Informeren inzake Lorbaan Navragen Lisa/Patty 15-11-2023 v 

4 Prioriteitsgelden navraag Meer info vragen Marco 15-11-2023 v 

5 Lamp turfsteker melden Melden Lisa 13-12-2023 v 

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering. 
Afmeldingen zijn binnen van Luuk.  
 

02. Ingekomen en uitgaande stukken 
- Prioriteitsgelden  

- Vraag Pim LaefHoês: Vraag is binnen gekomen of er iets mogelijk is voor het bedanken 
van vrijwilligers en iedereen die iets in het dorp doet. Dit als voorbeeld met een 

wensboom en dan invulling geven middels een wens namens de verenigingen en iedereen 
die dit wil doen. Hier eventueel krachten in bundelen om dit te organiseren.  
Dit jaar komt er weer een grote kerstboom op het Kerkplein, deze is vaker gebruikt als 

wensboom, dit is toen via Hay, die toen dorpsondersteuner was, gelopen via de 
schooljeugd. Dit zou eventueel ook via het Peelklokje kunnen lopen met een sjabloon, 

zodat dit in de boom gehangen kan worden. Lisa koppelt dit terug aan Pim.  
- Verzoek bijdrage IJsbaan Horst: Hier zit bij de dorpsraad en gemengde gedachte bij. 
Marco zet de vraag bij collega dorpsraden uit, om te kijken naar wat zij doen. Het betreft 

schoolschaatsen (schaatsen + huur van de schaatsen). Dynamiek scholengroep heeft 
aangegeven dat zij geen bijdrage willen leveren.  

- Uitnodiging Kampioenengala 07-01-24: Kampioenen kunnen aangemeld worden.  
- Prioriteitsgelden: Aanvraag is gedaan op 06-11-23, maar het besluit is hier in de 

dorpsraad nog niet over genomen. Het gaat om 7 permanente bannerdoekframes. Bedrag 
voor de frames, alles bij elkaar incl. 1e doeken algemeen € 1.483,64. Besloten wordt de 
frames vanuit prioriteitsgelden te betalen, vanuit de dorpsraad willen we een standaard 

doek laten maken, wat er eventueel in zou kunnen alser geen andere activiteit is. Wat er 
op deze doeken moet komen wordt nog in overleg besloten. Het plaatsen van de frames 

wordt door de carnavalsvereniging gedaan in overleg met de gemeente. Deze frames 
blijven dan permanent staan.  
- Prioriteitsgelden Kas: We hebben € 21.584,57 in kas, begin 2024 komt er ruim € 8.500 

bij. Er zijn nog enkele lopende zaken zoals de A-profielen van  € 1.712,50 en de aanvraag 
van de hekken van € 3.629,06. We mogen niet meer dan € 25.000,00 in kas hebben, 

door deze lopende aanvragen komt dit niet in het geding.   
 
03. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Overleg Accommodatiebeleid  13-11-23 
- Balgooien  

- Verslag bijeenkomst Werkgroep Verkeersveiligheid 06-11-23 
 
04. Notulen vorige vergadering 

- Vanuit Hay is er een reactie gekomen met voorstel aanpassingen. Dit zijn verwerkt, de 
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aanpaste notulen worden opnieuw rondgestuurd. De werkwijze wordt aangepast dat notulen 

eerst in het bestuur rond gaan, voordat deze naar rest van de leden gaan.   
 

05. Lopende zaken 
Wonen in America: 
Vorderingen project ‘Aan de Kerkenbos’. Vorige week gesprek gehad bij gemeente. De eerste 

schetsen zijn gepresenteerd. Stedenbouwkundige heeft eerste view gedaan. Indruk was goed, 
er moeten nog wat kleine dingen op elkaar afgestemd worden. Het bestemmingsplan zal op 5 

december tijdens de raadsvergadering ter inzage gelegd worden. De vergunningsaanvragen 
worden voor 31-12-23 ingediend door de geïnteresseerde, om de nieuwe wetgeving per 2024 
te voorkomen. Toon v.d. Ligt coördineert dit proces.  

In het plan zijn ook koopappartementen opgenomen. Op 30 oktober is er met de kandidaten 
weer een bijeenkomst geweest. Ook weer met gemeente contact gehad waar het gesitueerd 

kan worden. Verwachting is dat de bouwers de 2e helft 2024 kunnen beginnen.  
 
Flexwoningen 

Voor de flexwoningen is na lange tijd van stilte weer een bericht gekomen. Op 06-06-23 heeft 
de gemeenteraad ingestemd met krediet voor het realiseren van flexwoningen. Momenteel 

worden er onderzoeken uitgevoerd en beoordeeld naar bijvoorbeeld flora, fauna, bodem en 
geluid. Vooralsnog geven deze uitkomsten en eerste adviezen geen belemmeringen. Het 
college neemt naar verwachting dit jaar nog een besluit over het principeverzoek. Daarna 

worden de stukken verder uitgewerkt om tot een definitieve aanvraag omgevingsvergunning 
te komen (medio begin 2024).  

 
America Left:   
- WLZ zorg wordt aangeboden. Handtekening met Proteion is gezet.  

- Er is weer een nieuwe huishoudelijk hulp aangenomen en er komt weer een nieuwe 
vacature uit. Iedereen die heeft aangevraagd krijgt momenteel hulp. Echter bij een paar 

casussen moet de hulp iets omhoog gezet worden, waardoor extra handjes nodig zijn. 
- Accommodaties VKKL (vanuit America): Er is een onderzoek geweest en hier is uitgekomen 
dat er van de 3 accommodaties (Bondzaal, LaefHoês en Aan de Brug) er geen 1 

accommodatie geschikt is om alles te huisvesten. Er zijn geen andere accommodaties 
momenteel bij betrokken. Om dit wel te kunnen realiseren zijn de gevolgen dat 

accommodaties verbouwd of aangepast moeten worden. VKKL heeft nu een rapport 
opgesteld, dit wordt met de accommodaties besproken en dan wordt dit terug gekoppeld aan 

de gemeente.  
- Er is een tijd geleden het verzoek gekomen voor stoelgym, dit was namelijk niet meer in 
America. Hierop is de Cesar therapeute gaan kijken en zij organiseert dit nu weer. Echter 

wordt er tegelijk ook in Aan de Brug een stoelgym georganiseerd door een andere partij. Dit 
zit een beetje in elkaars vaarwater.  

- Firma BeNu heeft apotheek America overgenomen. America houdt afhaalpost van 13.00-
17.00 en er is een afhaalautomaat in Sevenum.   
 

Verkeer: 
- De eerder gestelde vragen liggen bij de gemeente. Ook de vragen die al langer uit staan, 

maar waar nooit een reactie van is gekomen. Vanuit Monique is nu bericht gekomen dat de 
vragen zijn doorgezet.   
- Hay heeft mail gestuurd van een bijeenkomst die op 6 november is geweest. Dit is een 

werkgroep van verkeersveiligheid. De werkgroep is gevormd vanuit SP en is Horst aan de 
Maas breed. Hier worden veel herkenbaarheden besproken waar wij het ook over hebben. 

Hay heeft bij de werkgroep het advies gegeven om dit ook bij de dorpsraden en gemeente 
neer te leggen.  
- Er is een uitnodiging gekomen voor 15-01-24 kennismaking team verkeer. Dit team is 

onlangs ook bij het dorpsradenoverleg aangesloten. Vanuit de dorpsraad is het passender als 
het team bij de dorpsraadsvergadering aan sluit. Lisa gaat dit voorstellen of ze op 17-01-24 

aan kunnen sluiten. Mocht dat niet kunnen, dan is Lisa in de gelegenheid om 15-01-24 te 
gaan.   
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Bij dorpsradenoverleg is ook aangegeven dat Verkeerszaken direct gemaild mogen worden 

aan: verkeer@horstaandemaas.nl. Dit hoeft dan niet meer via Monique te lopen.  
- De lamp van de Turfstèker op Turfstèkersplein doet het al geruime tijd niet. Mariet heeft 

hier al 3x een melding van gemaakt, maar is nog steeds niet opgepakt. Lisa zal dit ook 
namens de dorpsraad melden bij de gemeente.  
 

RIVM 
- De bevindingen van het geluidsonderzoek zijn schokkend. Daarom wordt er een groot 

rapport van gemaakt wat met ministerie, Prorail en gemeente wordt gedeeld. Dit zal in 
december klaar zijn om te delen en te presenteren. Hier wordt een avond voor georganiseerd.  
- Op 21 november komt er collegevoorstel over de schermen. Het collegevoorstel wordt 

daarna openbaar.   
 

Supermarkt 
- Er lopen nog steeds gesprekken. De werkgroep wil een dorpsavond organiseren om de 
mensen te informeren en om ideeën op te halen. 

- Broodkar: Er is ook voor America een vergunning aangevraagd door een bakker om 
wekelijks op de markt te staan in ons dorp. Maar de broodkar is er nog niet. Hay heeft de 

partij enige tijd geleden gesproken. Ze begonnen met de verkoop in Tienray en Meterik, maar 
het is niet bekend wanneer ze in America starten.  
Dorpsommetje 

- Route is klaar.  
- Voor de grote zijmuur van Aan de Burg liggen plannen om hier schilderingen op te maken 

met verfraaiing, wat mooi past in het dorpsommetje. Hay heeft hier gesprekken over met 
Wonen Limburg.  
 

Dorpsradenoverleg 
- Notulen zijn vanavond binnen gekomen.  

- Volgend jaar is 80 jaar bevrijding. Mogelijk dat er weer een route wordt georganiseerd langs 
plekken met een betekenis.  
- Op 11-12-23 om 17.00 uur is bijeenkomst over de kermis. Er ligt een conceptstuk, dit wordt 

besproken. Marco en Patty gaan hierheen. Mariet kijkt nog even of ze ook meegaat. Lisa geeft 
dit door. Tip is om daar wellicht de vraag neer te leggen wat de kosten voor de gemeente in 

totaal zijn en voor de kermis in America.   
 

Accommodatiebeleid  
Bijeenkomst heeft op 13 november plaatsgevonden. Het was een presentatie met de nieuwe 
uitgangpunten voor het accommodatiebeleid. Dit gaat over het nieuwe beleid en de werkwijze 

hoe de gemeente met accommodaties om gaat. Over de verzoeken die er komen en 
vergoedingen. Tijdens het overleg kwam het gevoel van ongelijkheid tussen de dorpen en hoe 

hier door de gemeente mee om wordt gegaan duidelijk naar voren.   
 

06. Rondvraag 
- Hay M: Balgooien: Hay heeft nog een nieuwe naam doorgekregen van een getrouwd paar. Patty en 
Marco pakken de organisatie voor 2024 op. 

- Hay E: Is er nog iets bekend over gebruik speeltoestellen schoolplein? Marco heeft met Susan 
gesproken, zij gaat vertrekken. Er zit een hek om het schoolplein heen. En er hangt een bord dat het 

plein niet betreden mag worden. Dit doet de school om zich in te dekken en omdat ze bang zijn dat er 
rommel wordt gemaakt. De dorpsraad heeft eerder een speeltoestel gesponsord, met de voorwaarde dat 
iedereen hier gebruik van mag maken. Zolang er gewoon gespeeld wordt is er bij de school niet direct 

een probleem.  
- Hay M: Op 09-12-23 komt er een delegatie uit Esbeek op bezoek. Zij komen informatie ophalen, en 

het dorp bekijken. Ze gaan onder andere naar Aan de Brug, 't LaefHoês en de voetbalclub.   
 
07. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.43 uur de vergadering   
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